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Årsbudsjett 2021 - handlings- og økonomiplan 2021-2024  
Ungdomsrådet hadde både en generell diskusjon om hva som er viktigst for å ivareta for barn og 
unge, og en mer spesifikk diskusjon om de ulike fagområdene. 
 
Forberedelser til ny vei og bane FRE16 
Ungdomsrådet ber om at kommunen gjør forberedelser for å kunne få ny vei og bane raskt på plass. 
Ungdomsrådet er opptatt av å kunne ha et innbyggertall som sikrer avganger med toget på 
Sundvollen stasjon. Kommunen må legge til rette for utbygging av boliger på Sundvollen og 
Helgelandsmoen. 
 
God prioritet av skole 
Ungdomsrådet mener budsjettet har en god prioritering av skole. Ungdomsrådet understreker at 
dette er viktig investering for barn og unge. God skole gir fundamentet for det som skjer videre i 
livet. 
 
Utbygging av Hole ungdomsskole 
Kommende kull er for store for Hole ungdomsskole. Utbygging av Hole ungdomsskole bør prioriteres. 
Særlig trekkes fram at bruken av gymsal er presset. Det trengs mer gymsalplass for å sikre at alle 
elevene får nå kompetansemål i kroppsøving. Buss til Holehallen ble diskutert som et alternativ med 
argumenter for og mot. 
 
Verbalføring om arbeid med resultater i ungdataundersøkelsen 2020 

Ungdomsrådet ber om at det arbeides med resultatene fra Ungdataundersøkelsen 2020. 

Ungdomsrådet viser særlig til statistikk der skoletrivsel har endret seg i ungdomsskolen fra at 74% var 

fornøyde med skolen i 2017 til at 62% var fornøyde med skolen i 2020. 

Ungdomsrådet viser også til resultater i ungdata som viser en forverring av ungdoms psykiske helse 

over tid. Ved spørsmål om ungdom har hatt psykiske plager siste uke er det en økning fra 11 til 21% 

fra 2017 til 2020. 

 

Fritidstilbud 

Manglende oppholdssted for ungdom på Vik ble tatt opp som et savn. 

 

 


